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Pregatirile pentru noul an scolar au intrat in linie dreapta

Primarul Cristi Valentin Misaila a participat, mar?i 31 august 2021, la sedin?a de lucru cu directorii unita?ilor de inva?amant din Municipiul
Focsani, discu?iile vizand asigurarea normelor de protec?ie sanitara in scoli, furnizarea agentului termic in unita?ile de inva?amant, paza si
securitatea in scoli, autoriza?iile ISU si asigurarea transportului scolar gratuit.
Pentru inceputul de an nou scolar, s-a pus accent pe verificarea punctuala a stadiului pregatirii unita?ilor de inva?amant pentru prima zi de
scoala, precum si acordarea in continuare a unei aten?ii sporite fa?a de stadiul vaccinarii in randul elevilor, cat si a parin?ilor.
Asa cum s-a precizat in ultima vreme, orele de curs se vor derula in condi?ii normale pana la o inciden?a de 6 la mie, iar acolo unde se va
semnala un caz de infectare cu noua tulpina si nu va exista acordul scris al parin?ilor pentru testarea in masa, cursurile se vor muta online.
In cadrul sedin?ei, Primarul Municipiului Focsani a facut un apel catre to?i directorii, ca atunci cand solicita diverse sume pentru repara?ii
sau dotarea unita?ilor de inva?amant, acestea sa fie clar fundamentate si sa aiba cel putin 3 oferte de pre? in spatele fundamentarii
sumelor. Totodata, le precizat si faptul ca sumele odata alocate trebuie folosite in cel mai scurt timp pentru achizi?ia solicitata.
De asemenea, edilul a tras un semnal de alarma si in legatura cu furnizarea agentului termic in scoli si gestionarea responsabila a
acestuia, in condi?iile in care pre?urile au crescut foarte mult, iar viitoarele facturi pentru energie termica se anun?a a fi destul de mari. Cu
atat mai mult ne bucuram acum de faptul ca Primaria Municipiului Focsani are in lucru o serie de proiecte privind reabilitarea termica a
unita?ilor de inva?amant, intrucat aceasta este cea mai buna solu?ie, atat pentru elevi cat si pentru cadrele didactice. In prezent,
municipalitatea este in faza derularii procedurilor de achizi?ie pentru diferite etape din procesul de reabilitare termica la un numar de 7
unita?i de inva?amant.
In urma verificarilor, o singura scoala nu are aviz ISU, dar si aceasta este in procedura avansata de ob?inere a acestuia, iar paza si
securitatea vor fi si in acest an asigurate cu fonduri de la bugetul local, la care se adauga ac?iunile specifice ale IPJ Vrancea, IJJ Vrancea
si Poli?iei Locale Focsani.
In ceea ce priveste organizarea transportului scolar, s-a precizat ca Primaria asteapta din partea unita?ilor de inva?amant solicitari in acest
sens inso?ite de numarul de elevi care doresc sa benficieze de acest transport, astfel incat sa ne putem organiza in mod corespunzator. In
func?ie de cat de repede vor fi transmise aceste date, transportul pentru elevi va putea fi reluat incepand cu data de 1 octombrie 2021.
In final, Primarul Misaila a urat tuturor succes in noul an scolar si le-a reamintit faptul ca usa sa este deschisa oricand directorilor unita?ilor
de inva?amant, intrucat educa?ia este una dintre priorita?ile activita?ii sale inca din primele zile de mandat.
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